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Kennisnemen van
de ontwikkelingen op het gebied van de aanleg van glasvezelnetwerken in de gemeente Waterland.

Inleiding
In heel Nederland is de aanleg van commerciële glasvezelnetwerken de afgelopen tijd in een stroom
versnelling geraakt. Dat heeft enerzijds te maken met Europese en nationale belangen om zoveel
mogelijk huishoudens van ten minste één snelle breedband aansluiting te voorzien en anderzijds dat
concurrerende partijen in dat geval de eerste willen zijn. In de race die is ontstaan is de focus komen te
liggen op de stedelijke kernen met de hoogste woondichtheid omdat daar in potentie de meeste
abonnementen zijn afte sluiten.

Op grond van de Telecommunicatiewet heeft de gemeente een gedoogplicht en niet meer dan een
regierol voor de aanleg en het beheer van telecommunicatienetwerken. Recent zijn twee instemmings
besluiten voor een jaar aangevraagd en verleend. Een instemming betreft de uitrol van een netwerk van
Open Dutch Fiber (ODF) in Monnickendam en in Broek in Waterland, de andere betreft de uitrol van een
netwerk van Glaspoort B.V. (KPN) in Monnickendam. Er is overlap in de gebieden en in de gewenste
aanlegperiode.

Om de regierol van de gemeente te ondersteunen, heeft de gemeenteraad in 2016 de Algemene
Verordening Ondergrondse Infrastructuur vastgesteld en het college de bijbehorende beleidsregels. Bij
de recent namens het college verleende instemmingsbesluiten zijn ter aanvulling en ter verduidelijking
specifieke en algemene voorschriften gesteld om de regierol van de gemeente zo goed mogelijk te
borgen. Op de gemeentelijke website kunnen inwoners informatie vinden over het onderwerp.

De start van de werkzaamheden van ODF hebben zij gepland in het eerste kwartaal van 2023. KPN
Glaspoort B.V. heeft een latere start gepland rond de zomerperiode. Details van de planningen en hoe die
het beste op elkaar kunnen aansluiten, worden momenteel verder uitgewerkt. Beide partijen hebben
aangegeven dat samenwerken in één sleuf om technische en om organisatorische redenen in de praktijk
voor hen erg lastig en zelfs onwenselijk is. Vanuit de gemeente is voor de binnenstad van Monnickendam
desondanks dringend gevraagd om tenminste in een aantal straten toch samen te werken.

Het college realiseert zich dat de buitengebieden bij de huidige ontwikkelingen achterblijven. Om die
reden spant het college zich in om ook de lastig aan te sluiten woningen bij marktpartijen steeds onder
de aandacht te brengen.

Samenvatting
De uitrol van glasvezel is in een stroomversnelling gekomen en ook in Monnickendam en Broek in
Waterland wordt dit jaar gestart met de aanleg. Het college vervult hierbij een beperkte regierol op basis



van de Telecommunicatiewet. Ook spant het college zich ervoor in om de lastig aan te sluiten woningen
bij marktpartijen steeds onder de aandacht te brengen. Op de gemeentelijke website kunnen inwoners
informatie vinden over het onderwerp.
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